

ISI 收录期刊
《中国学术期刊影响因子年报》统计源期刊
《CAJ - CD规范》执行优秀期刊

ISSN 1003—5508
CN 51-1217/S

四川林业科技

**JOURNAL OF SICHUAN FORESTRY
SCIENCE AND TECHNOLOGY**

ISSN 1003-5508



万方数据

第36卷
2015 **4**

四川林业科技

SICHUAN LINYE KEJI

2015年 第36卷 第4期

目次

· 研究报告 ·

- 油用芍药属牡丹组繁育系统研究 吴明海,何亚平,费世民,等(1)
不同林龄桉树人工林土壤有机碳的变化 王纪杰,鲍爽,梁关峰,等(18)
软枝油茶引种栽培与优良单株选择初报 钟志萍,高洁,罗建勋,等(22)
唐家河国家级自然保护区藏酋猴(*Macaca thibetana*)的生境选择 黎大勇(28)
攀枝花9个核桃优良单株主要经济性状的主成分分析及良种筛选 李恒,唐平,刀丽平,等(33)

· 试验研究 ·

- 荣经县赤腹松鼠血液生理指标测定与分析 靳伟,贾义平,左之才,等(37)
珍贵红木树种囊状紫檀容器育苗试验 杨德军,邱琼,陈勇,等(41)
巨桉云斑天牛生物防治技术研究 姜勇,贾廷彬,何兴炳,等(45)
密度调节对绵竹林生产力水平的影响 曹小军,苏德尧,邱月群,等(49)
中华红叶杨幼林施肥试验 田勇,简霖,李永虎,等(53)
九寨沟县云杉落针病发生与化学防治研究 谢小刚,李艳梅(57)

· 专题研究 ·

- 四川省干旱半干旱地区造林类型区划及植被恢复技术 刘凯,曹昌楷,王守强,等(59)
四川退耕还林产业资源发展区位优势分析 代仕高,周厚兰,王光剑,等(65)
不同林龄马尾松生长及生物量分配研究 黄云奉,刘屹,黄世友,等(72)
基于低影响发展理念的城市湿地规划研究 董刚明(76)
四川麻疯树野生资源种子性状研究 高洁,周云霞,罗建勋,等(82)
四川花椒感官指标分析 赵琼慧,杨柳璐,杨志武,等(86)
简阳“蜀台红香椿”人工林生长特性 王晓丽,辜云杰,贾晨,等(90)
龙溪——虹口国家级自然保护区地震灾区植被自然演替初步研究 朱大海,何东,尚涛,等(95)
丘陵区城市公园规划建设——以金堂县金山公园规划设计为例 蔡聪(98)
盐边县林业产业发展现状及适宜性评价 熊洁,闵盛彪,陈俊华,等(101)
苍溪县林业产业发展现状及对策研究 伏文强(105)
服务器虚拟化技术在林业上的应用实践 钟祥清(108)

· 调查研究 ·

- 地震对野生大熊猫影响的研究进展 张晋东,李玉杰,黄金燕(111)
四川察青松多白唇鹿国家级自然保护区草本植物资源 何操,刘志斌,帅伟,等(116)
楚雄西山公园南坡植物群落乔木层结构特征分析 韦宇,杨正兵(120)
四川天全县小熊猫种群数量及分布调查 刘盼盼,董鑫,覃志刚,等(125)

· 专题讨论 ·

- 现代林业观光园规划设计初探——以南部林博园为例 张懿琳,高洁,罗建勋(128)
理县核桃资源现状及其产业发展对策 杨昌旭,周珠丽,高燕,等(132)
嘉陵江中游湿地的保护与合理利用研究 周云珂(136)
四川瓦屋山国家森林公园景观旅游资源调查与单体定量评价 李宏伟(139)
四川林业科研机构人才需求分析——以四川省林业科学研究院为例 郑窈,付卓锐(142)
大竹县松梢螟生物学特性及防治 王登禾,唐彩蓉,李大春(146)
花椒采摘方法及采摘工具的探索研究 胡文(148)

期刊基本参数:CN51-1217/S * 1979 * b * 16 * 150 * zh * p * ¥10.00 * 2400 * 34 * 2015-08

Journal of Sichuan Forestry Science and Technology

Vol. 36, No. 4, 2015

Contents

Research Reports

- Research on the reproductive system of oil-used poeny sect of *Paeonia* L. WU Ming-hai, HE Ya-ping, FEI Shi-ming, et al. (1)
- Changes soil organic carbon in different-aged *Eucalyptus* plantations WANG Ji-jie, BAO Shuang, LIANG Guan-feng, et al. (18)
- Introduction and cultivation of *Camellia oleifera* and its selection of its superior individuals
..... ZHONG Zhi-ping, GAO Jie, LUO Jian-xun, et al. (22)
- Habitat selection of *Macaca thibetana* in Tangjiahe National Nature Reserve LI Da-yong(28)
- Principal component analysis of the main economic traits of fine individuals of nine Walnut varieties
in Panzhihua and their high-quality seed screening 丁 Heng, TANG Ping, DAO Li-ping, et al. (33)

Experiments and Researches

- Determination and analysis of physiological parameters in *Callosiurus erythraeus*' blood JIN Wei, JIA Yi-ping, ZUO Zhi-cai, et al. (37)
- A study of container seedling-raising tests of *Pterocarpus marsupium* YANG De-jun, QIU Qiong, CHEN Yong, et al. (41)
- Research on biocontrol techniques of *Batocera horsfieldi* damaging *Eucalyptus grandis*
..... JIANG Yong, JIA Ting-bin, HE Xing-bing, et al. (45)
- Effects of the density adjustment of *Dendrocalamus farinosus* on its productivity CAO Xiao-jun, SU De-yao, QIU Yue-qun, et al. (49)
- Research on Fertilizer application of Young *Populus deltoids* cv. Zhonghuahongye growth TAN Yong, JIAN Ji, LI Yong-hu, et al. (53)
- A study of occurrence and chemical control of *Lophodermium piceae* in Jiuzaiyou County XIE Xiao-gang & LI Yan-mei(57)

Researches on Special Topics

- The afforestation type division and vegetation restoration technique in arid and semi-arid areas of Sichuan Province
..... LIU Kai, CAO Chang-kai, WANG Shou-qiang, et al. (59)
- Regional advantage analysis of the resource development of the Defarming-and-reafforestation Project in Sichuan
..... DAI Shi-gao, ZHOU Hou-lan, WANG Guang-jian, et al. (65)
- A study of effect of different forest ages on growth and biomass allocation of Masson's pines
..... HUANG Yun-feng, LIU Yi, HUANG Shi-you, et al. (72)
- A study of urban wetland planning on the basis of low impact development idea DONG Gang-ming(76)
- A study of the seed character of wild *Jatropha curcas* resources in Sichuan province GAO Jie, ZHOU Yun-xia, LUO Jian-xun, et al. (82)
- Analysis of sensory indexes of the Chinese prickly ashe in Sichuan ZHAO Qiong-hui, YANG Liu-lu, YANG Zhi-wu, et al. (86)
- Research on the growth characters of *Toona sinensis* plantations in Jianyang City WANG Xiao-li, GU Yun-jie, JIA Chen, et al. (90)
- A preliminary research on the after-earthquake succession of the vegetation in Longxi-Hongkou National Nature Reserve
..... ZHU Da-hai, HE Dong, SHANG Tao, et al. (95)
- On planning and building of urban parks in hilly areas: taking the plan and design of Jinshan Park in Jintang County as an example
..... CAI Cong(98)
- The present status and suitability evaluation of forestry industry in Yanbian County
..... XIONG Jie, MIN Sheng-biao, CHEN Jun-hua, et al. (101)
- A study of the present situation of forestry industry development and countermeasures FU Wen-qiang(105)
- Practice in the application of server virtualizing technique to forestry ZHONG Xiang-qing(108)

Investigations and Researches

- Advances in researches into influences of the earthquake on wild giant pandas ZHANG Jing-dong, LI Yu-jie & HUANG Jin-yan(111)
- Herb resources in Chaqingsongduo white-lipped Deer National Nature Reserve in Sichuan Province
..... HE Cao, LIU Zhi-bin, SHUAI Wei, et al. (116)
- Structure characteristics of the tree layer of the plant community on the sunny slope in Chuxiong Xishan Park
..... WEI Yu & YANG Zheng-bing(120)
- Investigations on the population quantity and distribution of the red panda in Tianquan County of Sichuan Province
..... LIU Pan-pan, DONG Xin, QIN Zhi-gang, et al. (125)

Monographs

- A primary report on planning of modern forestry sightseeing parks—taking Forestry Xxposition Garden of Nanbu County
as an Example ZHANG Yi-lin, GAO Jie & LUO Jian-xun(128)
- The present situation of walnut resources in Lixuan County and their developmental strategy
..... YANG Chan-xu, ZHOU Zhu-li, GAO Yan, et al. (132)
- Conservation and rational use of wetlands in middle reaches of the Jialing River ZHOU Yun-ke(136)
- Investigations of the landscape tourist resources of the Wawu Mountain National Forest Park and the quantitative evaluation
of its monomer LI Hong-wei(139)
- An analysis of the talent demand in Sichuan forestry scientific research institutions—Taking Sichuan Academy of Forestry
as an example ZHENG Tiao & FU Zhuo-rui(142)
- Biological features of *Dioryctria splendidella* in Dazhu County and its control ... WANG Deng-he, TANG Cai-rong & LI Da-chun, et al. (146)
- Discussion on picking methods and tools of prickly ashes HU Wen(148)

《四川林业科技》第八届编辑委员会

名誉主编：尹伟伦（工程院院士）

主 编：李荣伟

副主编：王金锡 宫 燕 杨灌英 王 莉（常务）

编 委：（按姓氏笔划为序）

马明东 王 刚 龙汉利 石 锐 毕慧泉(澳大利亚) 向成华 刘 庆

刘广兵 刘 波 刘兴良 张 健 张江陵 张 立(美国) 吴春艳

李国辉 李映平 杨佐忠 陈先林 周立江 郭洪英 慕长龙 赵晓云

费世民 胡庭兴 曹昌楷 黎治福

美 编：邓继成

JOURNAL OF SICHUAN FORESTRY SCIENCE AND TECHNOLOGY

四川林业科技

（双月刊·公开发行）
（1979年创刊）

JOURNAL OF SICHUAN FORESTRY
SCIENCE AND TECHNOLOGY

(Bimonthly, Openly distributed)
(Started in 1979)

主管 四川省林业厅
主办 四川省林学会
四川省林业科学研究院
主编 李荣伟
编辑 《四川林业科技》编辑部
（中国 成都 星辉西路18号 邮编610081）
出版 2015年第4期（总第165期）
2015年8月
印刷 成都蜀通印务有限责任公司

Administered by Sichuan Forestry Department
Sponsored by Sichuan Forestry Society and Sichuan Academy of Forestry
Editor in chief: LI Rong-wei
Edited by Editorial Department of "Journal of Sichuan Forestry Science and Technology"
(18 XinhuiXilu, Chengdu 610081, China)
No.4(Total No.165),2015
Publishing Date:Aug., 2015
Printed by Shutong Printing Service Co.Ltd.,Chengdu,China

广告经营许可证号：5100004001007

E-mail:scslxh2004@163.com
Tel.No.(028)83220733

定价：10.00元